
 

Protokół Nr LI sesji  

     Rady Powiatu Zduńskowolskiego  

z dnia 30 września 2022 r.  

                                                           od godz. 10:00 do godz. 13:04 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie LI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie LI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z L sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja za 2021 r. z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Zduńskiej Woli.   

6. Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego  sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy 



od 01.01.2021 roku do 31.12.2021 roku.  

7. Raport i opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 2021 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli wraz                                   

z wynikiem finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli.   

8. Sprawozdanie z realizacji w roku 2021 – przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zduńskiej Woli – Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego w latach 2021-2030.   

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej 

Woli za rok 2021.  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/35/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat 

zduńskowolski.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2021 r.  

13. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego  

za rok 2021 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zamiany nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego na terenie Miasta Zduńska Wola na nieruchomości, których 

właścicielem jest Miasto Zduńska Wola.    

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-22/22.    

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022 – 

FK/RP-23/22.   

18. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola na realizację zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla 

Miasta Zduńska Wola.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla Miasta Zduńska 

Wola.  

20. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

21. Interpelacje i zapytania Radnych. 

22. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie LI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Starosta Hanna Iwaniuk zgłosiła dwie autopoprawki:  

1.  do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego.    

2. do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022.   

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że na jego ręce wpłynęły dwa 

wnioski o rozszerzenie porządku obrad: 



1. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu do umowy o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa – etap III o długości 1 610 m”. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz 

Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk 

, Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Iwaniuk  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Porządek po zmianach: 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie LI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z L sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 



4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja za 2021 r. z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Zduńskiej Woli.   

6. Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego  sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy 

od 01.01.2021 roku do 31.12.2021 roku.  

7. Raport i opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 2021 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli wraz                                   

z wynikiem finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli.   

8. Sprawozdanie z realizacji w roku 2021 – przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zduńskiej Woli – Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego w latach 2021-2030.   

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej 

Woli za rok 2021.  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/35/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat 

zduńskowolski.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2021 r.  

13. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego  

za rok 2021 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zamiany nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego na terenie Miasta Zduńska Wola na nieruchomości, których 

właścicielem jest Miasto Zduńska Wola.    

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-22/22.    

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022 – 

FK/RP-23/22.   

18. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola na realizację zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla 

Miasta Zduńska Wola.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla Miasta Zduńska 

Wola.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu do umowy o udzieleniu pomocy 

finansowej Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa – etap III 

o długości 1 610 m”. 

22. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

23. Interpelacje i zapytania Radnych. 

24. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie LI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że na sesję przybyła 

mieszkanka Zduńskiej Woli pani Sylwia Dembowska i prosi o zabranie głosu.  



 

Pani Sylwia Dembowska poinformowała, że jest osobą ze szczególnymi potrzebami. 

Kilka lat temu powstał salonik artystyczny „Zobaczyć więcej”. Jest to grupa 

nieformalna dla osób niewidomych i słabo widzących. Siedziba saloniku mieści się w 

Inkubatorze Inicjatyw Społecznych przy ul. Łaskiej 38. Przychodzą tam również 

diabetycy i rada seniorów. Przemieszczanie się po mieście przez osoby niewidome jest 

skomplikowane. By dostać się do inkubatora trzeba przejść przez bardzo ruchliwą ulicę 

Łaską. Skrzyżowanie ul. Łaskiej z ul. Kilińskiego jest bardzo niebezpieczne. Pies 

przewodnik wykonuje polecenia osoby niewidzącej ale nie wybiera kierunków, to 

osoba niewidząca musi wiedzieć kiedy przejść bezpiecznie przez ulicę. Ulica Łaska ma 

trzy pasy ruchów i ciężko jest ustalić kiedy można wejść na skrzyżowanie. Poprosiła o 

pochylenie się nad możliwością zamontowania sygalizacji dźwiękowej. Sygnalizacja 

świetlna osobom niewidzącym i niedowidzącym nie wystarcza.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że zostanie przeprowadzona pod tym kątem 

analiza.  

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z L sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poprosił o sprostowanie jego nazwiska w pkt . 5 protokołu.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z L sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada przyjęła protokół. 

 

 

 

 



 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski do Komisji uchwał zaproponował n/w radnych  

1/ Grzegorza Włodarczyka, 

2/ Krzysztofa Nowaka, 

3/ Zbigniewa Piotrowskiego. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu ustaliła skład Komisji.  

1/ Grzegorz Włodarczyk - przewodniczący, 

2/ Krzysztof Nowak - członek, 

3/ Zbigniew Piotrowski - członek. 

 

Punkt 5 

Informacja za 2021 r. z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 

Zduńskiej Woli. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o opinie poszczególnych komisji. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Katarzyna Chwiałkowska poinformowała, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał oraz przyjęła sprawozdania.   

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał oraz przyjęła sprawozdania.   

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał oraz 

przyjęła sprawozdanie.  



 

Rada Powiatu przyjęła informację. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 6 

Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 

01.01.2021 roku do 31.12.2021 roku. 

Radny Marcin Łabędzki zapytał o obecne funkcjonowanie ŁARR- u (rodzaje dofinansowań, 

udzielanych pożyczek, pomoc dla przedsiębiorców).   

Pan Krzysztof Witulski Dyrektor Finansowy Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego  

poinformował, że jeżeli chodzi o działalność ŁARR to priorytetem są pożyczki. W tej chwili 

oprocentowanie niestety trochę wzrosło i wynosi około 8 %. Produkty są dostępne. 

Zainteresowanie jest bardzo duże. Wszystkie informacje są dostępne na stronie internetowej.  

Radny Marcin Łabędzki zapytał jakie oprocentowanie było w poprzednim okresie 

programowania. 

Pan Krzysztof Witulski Dyrektor Finansowy Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego  

odpowiedział, że oprocentowanie nie ma związku z programowaniem a z oprocentowaniem na 

rynku i rok temu wynosiło poniżej 1 %. 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

 

Punkt 7 

Raport i opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 2021 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli wraz z wynikiem 

finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego 

Sp. o.o. w Zduńskiej Woli. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zapytał o RTG w szpitalu powiatowym. Dlaczego nie 

funkcjonuje prawidłowo a konkretnie chodzi o opis zdjęć.  

Małgorzata Majer Prezes szpitala poinformowała, że główny problem to brak lekarzy i ich 

finansowanie. Na skierowaniach brak informacji czy badanie jest pilne. Szpital jest jedyną 

jednostką, która świadczy usługi radiologiczne na terenie powiatu. Coraz więcej podmiotów 

kieruje pacjentów na badanie RTG.  W pierwszej kolejności zabezpieczany jest szpital. Ponadto 

sprzęt ma swoje lata i ulega awariom.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał jeżeli powstaje problem personalny to jak wyglądają próby 

pozyskania nowych lekarzy. Gdzie są wysyłane oferty.  

Małgorzata Majer Prezes szpitala poinformowała, że szpital już  w okresie wakacyjnym zwrócił 

się do firm, które oferują zdalne opisy. Są podpisane umowy z lekarzami. Wydawało by się, że 

problemów nie powinno być. W okresie wakacyjnym lekarze zgłaszali chęć pójścia na urlop. 

Już wcześniej szpital poszukiwał firm, które przejęłyby tą usługę. Prowadzone są rozmowy z 

lekarzami, którzy wyrażali chęć przejęcia część osób. Prowadzone również były rozmowy ze 

szpitalami, które mają ośrodki radiologiczne, czy nie zechciałyby dodatkowo przyjąć część 

opisów. Nie udało się niestety nawiązać takiej współpracy. Jest w kontakcie z punktem 

opisowym w Tomaszowie, jeżeli tylko się uruchomi będzie oczekiwała wsparcia. Na razie są 



tam prowadzone rozmowy z lekarzami. Podejmowane są próby nawiązania współpracy z 

firmami, które zatrudniają lekarzy z Ukrainy i Białorusi.  

Radny Dawid Mazurkiewicz  nawiązał do sprawozdania gdzie widać jak spada zatrudnienie 

na różnych stanowiskach, chodzi tu głównie o personel medyczny lekarze, pielęgniarki.  

Zapytał czy nadal osoby będą zwalniane. 

Małgorzata Majer Prezes szpitala odpowiedziała, że szpital nie zwalnia kadry medycznej. 

Czasami przychodzi osoba ze skargą, sugerując zwolnienie przedstawiciela kadry medycznej.  

Jest to bardzo trudne, gdyż kadra jest zatrudniona na „minimalnym minimum”. Na rynku 

brakuje lekarzy. W tej chwili nie odczuwamy odpływu. Udało się zatrudnić kilka osób. Nie 

jest tu kwestia niechęci zatrudnienia ale braku na rynku. Została zwiększona liczba 

opiekunów medycznych szczególnie na internie. Proszę wziąć pod uwagę finanse przede 

wszystkim. Stawki określone przez ministerstwo są bardzo wysokie dla kadry medycznej. W 

podnoszeniu kontraktów się nie zmieściliśmy jeżeli chodzi o wzrost wynagrodzeń. 

Wynagrodzenia zostały podwyższone wszystkim pracownikom szpitala, niezależnie od 

zatrudnienia.  Szczególny problem jest w przypadku pielęgniarek.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał ile szpital jest w stanie wykonać badań RTG a ile opisów. 

Najgorzej jest nie otrzymać terminu opisu.  

Małgorzata Majer Prezes szpitala poinformowała, że przygotuje taką odpowiedź. Ponadto 

poinformowała, że opóźnienia szpitala w opisach RTG to termin 2,5 miesiąca. To jest bardzo 

długo. Nawet szpital Kopernika ma podobne problemy, tam na opis czeka się od 2 tygodni do 

miesiąca. Nie jest to tylko problem szpitala w Zduńskiej Woli.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał na co zostały przeznaczone środki, które wpłynęły z budżetu 

miasta w kwocie 500.000 zł, czy na powiększenie kapitału spółki. Czy nastąpiły zmiany w 

statucie spółki. Jakich specjalistów brakuje w szpitalu w Zduńskiej Woli.   

Małgorzata Majer Prezes szpitala opowiedziała, że miasto wykupiło udziały, kwota została po 

stronie dokapitalizowania - jest to około 3 % udziału w szpitalu. Kwota zgodnie z 

uzgodnieniami została przeznaczona na remonty w szpitalu, tj. na trwający remont 

rehabilitacji. Budynek po pediatrii jest remontowany na potrzeby rehabilitacji.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał czy jest plan przeniesienia administracji. Budynek jest  w 

złym stanie.  

Małgorzata Majer Prezes szpitala poinformowała, że budynek jest wyburzony. Nie pamięta 

tych czasów kiedy administracja była w starym budynku.  

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 8 

Sprawozdanie z realizacji w roku 2021 – przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 

Zduńskiej Woli – Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie 

Powiatu Zduńskowolskiego w latach 2021-2030. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 9 



Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli za 

rok 2021. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/35/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

27 czerwca 2019 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat zduńskowolski. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz przypomniał, że na komisji zostało zadane pytanie, czy zarząd 

na posiedzeniu odniósł się do tematu. Poprosił o informację w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski stwierdził, że nie ma autopoprawki.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Pan przewodniczący na komisji podniósł 

kwestię, że proponuje zwiększyć kwotę ze 100 zł do 150 zł. Jest to głos radnego w dyskusji. 

Przed przedłożeniem projektu uchwały zostało przeprowadzone, zgodnie z przepisami 

uzgodnienie ze związkami zawodowi. Związki podpisały protokoły uzgodnień. Zarząd jest 

związany, nie może tego zrobić bez uzgodnień ze związkami. Radny może taką autopoprawkę 

zgłosić. Ze swojej strony deklaruje, że ten wniosek poprze.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał z czego wynika podwyżka w wysokości 66 %.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że powyższe wynika ze zmiany w ustawie 

Karta Nauczyciela. Zamiast opiekuna stażu wprowadzono funkcję mentora, który ma 

prowadzić nauczyciela przygotowania do zawodu.   

 

Radna Jadwiga Ziółkowska złożyła wniosek o zwiększenie dodatku do 150 zł.  

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała jakie to przyniesie dla budżetu skutki. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że jest to 10 nauczycieli x 150 x 12 

miesięcy, plus 13 pensja.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnej Jadwigi Ziółkowskiej o podwyższenie ze 100 zł do 150 zł dla nauczyciela 

mentora.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska  

BRAK GŁOSU (1) 



Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/35/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

27 czerwca 2019 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat zduńskowolski. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Paweł Mataśka , Dawid 

Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska  

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Łabędzki , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/43/22 zmieniającą uchwałę Nr IX/35/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

powiat zduńskowolski. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Paweł Mataśka , Dawid 

Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska  

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Łabędzki , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/44/22 zmieniającą Uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Punkt 12 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2021 r. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

 

Punkt 13 

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego za rok 

2021 r. 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 



Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/45/22 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków.  

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zamiany nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego na terenie Miasta Zduńska Wola na nieruchomości, których właścicielem 

jest Miasto Zduńska Wola. 

 

Radny Stanisław Szuster zapytał o parking dla petentów przy ZUS, PZU i Poczcie. Jak ta 

sprawa wygląda. Czy jest możliwość zabezpieczenia kilku miejsc dla petentów 

korzystających z usług tych instytucji.  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona w 

sprawach różnych.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zamiany nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego na terenie Miasta Zduńska Wola na nieruchomości, których właścicielem 

jest Miasto Zduńska Wola.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/46/22 w sprawie wyrażenia woli zamiany 

nieruchomości Powiatu Zduńskowolskiego na terenie Miasta Zduńska Wola na 

nieruchomości, których właścicielem jest Miasto Zduńska Wola.  



 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-22/22. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę.  

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-22/22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Piotrowski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/47/22 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 17 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022 – FK/RP-

23/22. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022 – FK/RP-

23/22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz 

Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/48/22 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2022. 

 

Punkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie pomocy finansowej Miastu Zduńska 

Wola na realizację zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla Miasta Zduńska 

Wola. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk odniosła się do pytania zadanego na jednej z komisji jaki jest udział 

miasta w tym zadaniu. Jest to 46.125,00 zł. Wkład powiatu to 32 %. Miasto 68 % . 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał dlaczego powiat musi w tym projekcie brać udział i jak 

będzie rola powiatu.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że system zarządzania zielenią miejską na terenie 

miasta obejmuje między innymi drogi. W mieście część dróg jest drogami powiatowymi. 

Chodzi o zapewnienie standardów utrzymania zieleni, niezależnie od stopnia własności. 

Zarówno na etapie bieżącego utrzymania, czyli dbania o to by ta zieleń zachowała się jak 

najdłużej , by były środki na jej dosadzanie w formie kompensacyjnej czy planowanych 

działań celem poprawy środowiska ale też na etapie planowania inwestycji, by ewentualne 

wycinki były rzeczywiście koniecznymi a nie tylko wygodnymi z punktu widzenia realizacji 

inwestycji. Jest to działanie wspólne, Miasto zleciło opracowanie systemu zarządzania 

zielenią. Po stronie powiatu jest pokrycie kosztów do czego się wcześniej zobowiązaliśmy.  

Środki zostały zabezpieczone w budżecie na wydruk i dystrybucję materiałów w formie 

papierowej  do rozpropagowania. 

Radny Dawid Mazurkiewicz nawiązał do wypowiedzi pani Starosty gdzie użyła 

sformułowania „zobowiązaliśmy się” zapytał czy Pani Starosta podjęła jakieś zobowiązania 

bez zgody Rady.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że za nim powstał pomysł opracowania tych zasad 

nazwanych w dokumencie „systemem”, odbyły się spotkania z grupą ekologów ze Zduńskiej 

Woli, Urzędem Miasta i Starostwem gdzie zobowiązaliśmy się do opracowania takiego zbioru 

zasad siłami urzędników Miasta i Starostwa. Mając na uwadze problemy kadrowe zarówno 

jednej jak i drugiej jednostki oraz złożony zakres, została podjęta decyzja by zrobić to w 

formie zlecenia zewnętrznego. Środki na ten cel rada uchwalając budżet zabezpieczyła. 

Środki były zabezpieczone teraz chodzi o formalne wydatkowanie tych środków,  wyrażenie 

zgody na  zwarcie umowy i użyczenie środków.   



Radny Dawid Mazurkiewicz - wspominała Pani również o powstaniu folderu, informacji. Czy 

uważa Pani, że jest to ekologiczne i zgodne z tymi wytycznymi zielonych zamówień, które 

mamy stosować.  

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że nie każdy posiada dostęp do internetu, nie każdy 

zainteresowany posiada umiejętność obsługiwania tego internetu. Chodzi tutaj o dotarcie do 

tych, którzy będą chcieli skorzystać z formy papierowej.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że ten projekt jest nieracjonalny. Powiat nie ma 

środków na bieżące rzeczy a tu 15 tysięcy chcemy przeznaczyć nie wiadomo do końca na co. 

Będzie głosował przeciw. 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, kiedy będzie można spodziewać się tego opracowania.  

Radna Jadwiga Ziółkowska poinformowała, że nie wiadomo, najpierw należy przeprowadzić 

głosowanie na projektem uchwały. Może niczego nie będziemy drukować.  

Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że opracowanie jest przygotowane. Jest 

upublicznione na stronie internetowej. Jeżeli chodzi o formę papierową to dopiero po 

podjęciu uchwały. 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał jakie były oferty, ile ich było, na jakie kwoty opiewały te 

oferty, czy był przetarg czy zapytanie ofertowe. 

Starosta Hanna Iwaniuk jeszcze nie podjęliśmy decyzji czy będziemy dystrybuować i 

drukować.   Od decyzji Rady zależy czy tak się stanie. Wówczas zostaną podjęte działania 

stosowne w tym zakresie.  

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że już po raz kolejny spotyka się z sytuacją, gdzie 

najpierw podejmowane są decyzje, odbywa się głosowanie a później się okazuje, że wszystko 

jest już dawno zaklepane i opracowane. Poprosił by to się tak w przyszłości nie odbywało.  

Starosta Hanna Iwaniuk zwróciła się do radnego Piotrowskiego, że również głosował za 

przyjęciem budżetu i niezależnie jaka była jego indywidulana decyzja myśli, że nie dokonał 

jej na podstawie spojrzenia globalnego ale zapoznał się przed podjęciem decyzji z zapisami. 

To Rada zadecydowała o zabezpieczeniu stosownych środków. Nawet jeżeli zagłosował Pan 

przeciw - zdecydowała większość.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie pomocy finansowej Miastu Zduńska 

Wola na realizację zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla Miasta Zduńska 

Wola. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (3) 

Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Mataśka , Krzysztof Nowak  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/49/22 w sprawie zawarcia umowy w sprawie pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na realizację zadania pn: System zarządzania zielenią 

miejską dla Miasta Zduńska Wola. 

 

 

Punkt 19 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla Miasta Zduńska Wola. 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla Miasta Zduńska Wola.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (3) 

Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Mataśka , Krzysztof Nowak  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/50/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola na dofinansowanie zadania pn: System zarządzania zielenią miejską dla Miasta 

Zduńska Wola.  

 

 

Punkt 20 



Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że pozbawienie kategorii drogi powiatowej dotyczy 

południowej części Placu Wolności. Wynika to z opracowania przez miasto przebudowy 

Placu Wolności.  Następuje to po zaciągnięciu opinii Prezydenta Miasta Zduńska Wola.  Jest 

również pozytywna opinia Wojewódzkiego Zarządu Dróg. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zapytał dlaczego w tym momencie ma być podjęta 

taka decyzja. Na etapie projektowania nie jest potrzebna własność. Jak będzie wyglądała 

choćby akcja zimowego utrzymania dróg.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk przypominała, że na jednej z sesji pan Prezydent Szewczyk 

prezentował założenia, udzielał wyjaśnień co do zamierzeń i samego opracowania. O 

wyjaśnienie szczegółów poprosiła Pana Piotra Pacelta.   

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że dokumentacja uzyskała 

pozwolenie na budowę. Projekt budowalny jest już dokumentem zakończonym pod względem 

architektoniczno- budowalnym. Projekt organizacji ruchu – zmieniony-  również był 

opiniowany. Co do inwestycji,  są procedury co do zmiany kategorii drogi . Pozbawienie 

części Placu Wolności kategorii drogi powiatowej  musi być  jednoczesne z zaliczeniem tego 

odcinka do kategorii drogi niższej kategorii czyli drogi gminnej i taka uchwała na posiedzeniu 

ostatniej rady miasta została podjęta.  Ta zmiana nad którą procedujemy jest związana z 

zamiarem inwestowania miasta bo tak jak zrozumiałem to będzie inwestycja miasta, 

nieruchomość która miałaby być po 1 stycznia własnością miasta, i dotyczy to tego 

południowego odcinka Zduńska Wola. Jedyną częścią wspólną  z powiatem będzie 

skrzyżowanie na którym zostanie wybudowane rondo. Co do akcji zima zarówno ulica Łaska 

jak i Sieradzka mają dwóch zarządców i akcja zima odbywa się na nich dobrze.   

 

Radny Zbigniew Piotrowski poinformował, że na tej sesji pytał głównie o parkingi. Uzyskał 

odpowiedź, że będą one głównie od strony Północnej.  Ogólnie jest przeciwny tym 

działaniom. Są ważniejsze sprawy. O tych planach to już wie od dwóch lat a tutaj znowu się 

mówi o jakiejś koncepcji. Zapytał czy miasto będzie robiło równolegle te parkingi.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że Spółka MSC pozytywnie 

zaopiniowała projekt budowalny. W granicach pasa drogowego nie likwidowane jest żadne 

miejsce parkingowe. Na ostatniej sesji Rady Miasta był procedowany projekt uchwały, który 

upoważnia Miasto Zduńska Wola do zbywania nieruchomości w bezpośrednim sąsiedztwie   

Placu Wolności czyli przy sklepie Bodzio, gdzie zostaną utworzone kolejne miejsca 

parkingowe, oprócz tych o których mówił Prezydent Miasta Zduńska Wola udzielając 

odpowiedzi.   

 

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że w wyniku tej przebudowy zostanie zlikwidowanych 

około 40 miejsc parkingowych. Nie ma zapewnienia, że te miejsca powstaną.  

 

Radny Tomasz Półgrabia poinformował, że na tej sesji zapytał o projekt organizacji ruchu. Pan 

Prezydent wówczas powiedział, że takowy istnieje.   Nie otrzymaliśmy żadnego projektu by się 

z nim zapoznać.  Ta sesja online budziła wiele wątpliwości. Dowodem na to jest głosowanie, 



jakie miało miejsce. Nawet pan starosta wraz z klubem PiS wstrzymał się od głosu. Dlaczego 

projekt organizacji ruchu nie został przedstawiony radnym. Chciałby się z nim zapoznać.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że na zarządzie nie zawsze członkowie głosują w  

sposób jednorodny. Wątpliwości to jedno a decyzja to drugie.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że skoro część ulicy ma być zamknięta to po co 

rondo. Ponadto uruchomienie ogródków w tym miejscu to fundowanie mieszańcom hałasu do 

późnych godzin wieczornych. Na dodatek planuje się likwidację miejsc parkingowych. Na ten 

moment nie jest w stanie podjąć pozytywnej decyzji w kwestii pozbycia się tej części Placu 

Wolności. Brak informacji w tym zakresie.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że ochrona środowiska to kwestia odpowiedzialności 

każdego.  Myślmy  o kolejnych pokoleniach.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że kompetencja ładu 

przestrzennego należy do władz miasta. Skrzyżowanie dalej będzie miało cztery wloty. 

Komunikacja pojazdami będzie miała dalej miejsce, będzie jedynie ograniczona. Jest nieco 

zbity z tropu. Była taka konferencja PIS  piątka dla miasta i powiatu, gdzie Pan Dutkiewicz 

prezentował rondo na tym skrzyżowaniu jako rozwiązanie najlepsze dla miasta Zduńska Wola 

a dziś Pan radny Mazurkiewicz mówi, że nie widzi zasadności.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że radni PiS są za rondem na skrzyżowaniu ul. 

Łaska, Sieradzka, Kościelna i Juliusza. Natomiast jeżeli ma tam w części powstać część 

zielona i deptak to jest to bezzasadne w tym momencie. Trzeba to rozważyć albo jedno albo 

drugie. Dla kogo ten ruch będzie ograniczony. Jest za mało wiedzy, państwo chcecie przejąć 

tą drogę, po co, dlaczego w jakim celu? Jak Państwo wyjaśnią to możemy głosować.  Nadal 

nie została przedstawiona organizacja ruchu. 

 

Radna Jadwiga Ziółkowska zapytała gdzie można znaleźć tą organizację ruchu.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że projekt organizacji ruchu 

jest dokumentem jawnym, każdy z Państwa może zarówno do niego jak i do projektu 

budowalnego sięgnąć. Myślę, że Biuro Inwestycji Urzędu Miasta nie będzie w żaden sposób 

tego ograniczało. Jednocześnie projekt ten był zatwierdzany przez organ nadzorujący czyli 

przez Starostę Zduńskowolskiego. Nie ma żadnych ograniczeń.   

 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał dlaczego ten dokument nie został przedstawiony dziś na 

sesji. 

 

Piotra Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że procedura zmiany 

kategorii drogi wymaga stanowiska Prezydenta Miasta Zduńska Wola, Zarządów sąsiednich 

powiatów,  opinii Zarządu Województwa Łódzkiego. Zarząd Województwa bardzo wnikliwe 

dwa miesiące rozpatrywał wniosek. Zażądał opis dokumentacji projektowej Placu Wolności.  

Taki opis został udostępniony. Po dwóch miesiącach wpłynęła opinia pozytywna.  Punkt to 

zmiana własności nieruchomości. Może się tak zdarzyć, że miasto nie otrzyma 

dofinansowania i realizacja będzie musiała zostać odłożona w czasie.  

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała jak pilna to jest sprawa. I jak zatrzymamy pracę nad 

planami przebudowy tej części miasta, jeżeli przełożymy to głosowanie prosząc o stosowną 

dokumentację.   

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że jeżeli uchwała nie 

zostanie podjęta w dniu dzisiejszym to uchwała Rady Miasta o zaliczeniu kategorii dróg 



miejskich stanie się bezprzedmiotowa. Ustawodawca wymaga aby to miało miejsce do końca 

trzeciego kwartału z mocą obowiązującą od 1 stycznia. Ponieważ jest wydane pozwolenie na 

budowę to będzie taka różnica, że jeżeli miasto zamierzałoby realizować zadanie to będzie 

musiało inwestować w nie swoim gruncie za zgodą właściciela nieruchomości w części 

zadania. W części to i tak będzie własnością powiatu.  

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (8) 

Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska , Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Punkt 21 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu do umowy o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa – etap III o długości 1 610 m”. 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu do umowy o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa – etap III o długości 1 610 m”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 



Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LI/51/22 w sprawie zawarcia aneksu do umowy o 

udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa – 

etap III o długości 1 610 m”. 

 

 

Punkt 22 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Na sesji w dniu 26 sierpnia br. Rada Powiatu podjęła 3 uchwały. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji zwyczajnej odbyło się 5 

posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego 

kierowania Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej 

Rady.   

 

Sprawy społeczne 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Dom Dziecka im. św. 

Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach, Domy Pomocy Społecznej                                                                                      

oraz Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego realizowały 

statutowe działania jednostki. 

15.09.2022 r. podpisano aneks nr 1 do umowy nr 3/2022/dps z dn. 04.05.2022 r. o 

dofinansowanie przy pomocy środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 zadania 

własnego realizowanego przez jednostkę samorządu terytorialnego, polegającego na 

prowadzeniu domów pomocy społecznej. Aneks został zawarty pomiędzy Skarbem Państwa – 

Wojewodą Łódzkim a Powiatem Zduńskowolskim dotyczy przyznania dodatkowych środków 

finansowych z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19 w wysokości 84 266 zł, ogółem na zadanie 

realizowane od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 r. przyznane zostało 188 227 zł. Środki zostały 

przekazane Domom Pomocy Społecznej. 

 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o.: 

rozpoczęcie prac remontowych budynku byłego Oddziału Dziecięcego: 

• przebudowa II piętra Oddziału Dziecięcego na potrzeby Działu Fizjoterapii 

współfinansowana z dotacji od Regionalnego Centrum Polityki Społecznej  w 

Łodzi ze środków PFRON, 

• przebudowa pomieszczeń części parteru i I piętra Oddziału Dziecięcego                          

na potrzeby Oddziału Rehabilitacji; 

 

przygotowanie przetargu na wykonanie przebudowy wejścia do Oddziału Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej (inwestycja współfinansowana ze środków programu „Dostępność Plus dla POZ” 

z Ministerstwa Zdrowia); 

zakup 3 serwerów w ramach dofinansowania ze środków projektu Narodowego Funduszu 

Zdrowia pn. „Finansowanie, ze środków pochodzących z funduszu przeciwdziałania Covid-19, 

podniesienia poziomu bezpieczeństwa systemów teleinformatycznych świadczeniodawców”; 



prowadzenie projektu „Program rehabilitacji leczniczej w zakresie chorób grzbietu                        i 

kręgosłupa”  rehabilitacji dla mieszkańców powiatu; 

prowadzenie punktu szczepień przeciwko Covid-19; 

realizacja działań statutowych. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli 

 

W dniu 23.08.2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował                         o 

możliwości wzięcia udziału w Konkursie Nagroda Gospodarcza Województwa Łódzkiego 

,,Biznes na PLUS”. Konkurs skierowany jest do przedsiębiorców, którzy konsekwentnie budują 

wizerunek Województwa Łódzkiego, osiągają najlepsze efekty ekonomiczne, realizują 

innowacyjne projekty oraz cieszą się uznaniem                                           w województwie 

łódzkim, w kraju i zagranicą. Wyniki zostaną ogłoszone 15 grudnia 2022 roku.   

W dniach  31.08.2022 r. do 02.09.2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli prowadził 

nabór wniosków o refundację wyposażenia lub doposażenia stanowiska pracy w ramach 

projektu „Aktywizacja osób po 29. roku życia pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (VI)” Regionalny Program Operacyjny Województwa Łódzkiego 2014-2020 

– 3 miejsca. Kwota refundacji na jedno stanowisko pracy wynosiła 30 000,00 zł.   

W dniach 07.09.2022 r. do 14.09.2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli prowadził 

nabór wniosków:  

• o przyznanie jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej dla 

skierowanych osób bezrobotnych zarejestrowanych w PUP w ramach środków Algorytmu 

– 20 miejsc. Kwota dotacji wynosiła do 25 000,00 zł. 

 

• o przyznanie jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej w ramach 

projektu ,,Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (V)” Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 – 4 

miejsca. Kwota dofinansowania na jednego uczestnika wynosiła do 25 000,00 zł. 

W dniach 07.09.2022 r. do 09.09.2022 r. prowadzony był nabór wniosków o przyznanie 

jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej w ramach projektu  

,,Aktywizacja osób po 29. roku życia pozostających bez pracy w powiecie zduńskowolskim 

(VI)” Regionalny Program Operacyjny Województwa Łódzkiego  2014-2020  – 1 miejsce. 

Kwota dofinansowania na jednego uczestnika wynosiła do 25 000,00 zł. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli przekazał informację, iż nadal można składać 

wnioski ze środków Funduszu Pracy – Algorytm na zorganizowanie: stażu, robót publicznych, 

prac interwencyjnych, bonu na zasiedlenie oraz szkolenie osób bezrobotnych. Wnioski będą 

przyjmowane do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten cel. 

W dniu 15.09.2022 r. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyła się giełda pracy 

z pracodawcą p. Magdaleną Rzepką pn. ,,Regionalna Baba” na stanowisko pomoc kuchenna. 

W giełdzie udział wzięły osoby bezrobotne, z których pracodawca wybrał kandydata na wolne 

stanowisko. 

W dniu 16.09.2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował,                         że 

Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej, Departament Rynku Pracy w ramach planów 

Krajowego Planu Działań sieci EURES w Polsce na 2022 r., organizuje 20 października 2022 

r. Europejskie Dni Pracy (EDP) on-line pod nazwą Work@PL2022  na platformie 

Europejskiego Urzędu ds. Pracy (ELA) https://europeanjobdays.eu/en/event/workpl2022. 

 Wydarzenie skierowane jest do polskich pracodawców poszukujących pracowników z 

państw członkowskich UE/EFTA, w tym Polaków przebywających w tych państwach. 

W okresie od 23.08.2022 r. do 22.09.2022 r. do PUP wpłynęło 15 oświadczeń o powierzeniu 

wykonywania pracy cudzoziemcowi i 2 wnioski o wydanie zezwoleń na pracę sezonową 

cudzoziemca na terytorium RP. 

https://europeanjobdays.eu/en/event/workpl2022


Na dzień 22.09.2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 52 krajowe oferty 

pracy na 95 wolnych miejsc. 

Informacja o stanie bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim  

Według statystyki na koniec miesiąca sierpnia 2022 roku w Powiatowym Urzędzie                        

w Zduńskiej Woli było zarejestrowanych 1 497 osób bezrobotnych, w tym 872 kobiety. Stopa 

bezrobocia na koniec lipca 2022 roku osiągnęła w Powiecie Zduńskowolskim 5,9%., 

województwie łódzkim 5,3%, a w Polsce 4,9%. 

 

 

 

 

Wsparcie dla obywateli Ukrainy 

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo pracy oraz 

przez poradnictwo zawodowe. Wszystkie informacje, jak i oferty pracy w języku 

ukraińskim są ogólnodostępne na stronie internetowej, a także w gablotach, w siedzibie 

Urzędu. 

W Urzędzie nadal jest uruchomiony punkt kontaktowo/informacyjny zarówno                                        

dla obywateli Ukrainy, ale również dla pracodawców, tak aby w jednym miejscu możliwe było 

uzyskanie odpowiednich informacji: dla uchodźców – jakiej pomocy mogą oczekiwać i w 

jakich instytucjach; dla pracodawców – w jaki sposób i na jakich zasadach mogą zgłosić ofertę 

pracy dla obywatela Ukrainy. Punkt jest wyodrębniony, czynny w godzinach pracy Urzędu,  a 

wszelkie informacje można uzyskać również telefonicznie pod uruchomionym numerem 

telefonu 43 824 71 33, 516 497  214 lub mailowo posrednictwo@zdunskawola.praca.gov.pl. 

Dodatkowo, przez cały czas, uruchomiona jest infolinia „Zielona Linia” czynna w godzinach  

08:00 – 18:00 (nr tel. 19524). 

W dniu 02.09.2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował,                        iż 

Departament Sportu i Edukacji Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego w okresie 

od 01.08.2022 r. do 31.12.2023 r., będzie realizował projekty wyłonione  w konkursie ofert w 

ramach programu ,,Razem Możemy Więcej – Pierwsza Edycja Programu Aktywizacyjnego dla 

Cudzoziemców na lata 2022-2023. Program zakłada aktywność Województwa Łódzkiego w 

ramach: 

• Priorytetu I: Aktywizacja zawodowa, którego celem jest ułatwienie dorosłym 

cudzoziemcom  nauki  oraz zdobywanie w okresie 4-5 miesięcy umiejętności 

zawodowych w szkołach prowadzonych przez Województwo Łódzkie,                                                  

co ułatwi absolwentom odnalezienie się na rynku pracy.                                                                                                        

• Priorytetu II: Integracja i aktywność społeczna, którego celem jest wyposażenie 

cudzoziemców w umiejętność posługiwania się językiem polskim, a także w wiedzę na 

temat kultury, zwyczajów i historii Polski, w takim stopniu, by uczestnicy byli aktywni 

w życiu zawodowym i społecznym oraz wpływali na poziom swojego życia w Polsce. 

Udział w projektach jest dla uczestników bezpłatny i finansowany ze środków Rezerwy 

Funduszu Pracy, których dysponentem jest Minister Rodziny i Polityki Społecznej.  

Do dnia  22.09.2022 r. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli zostało 

zarejestrowanych ze statusem osoby bezrobotnej 78 obywateli Ukrainy, w tym 59 kobiet, a na 

dzień 22.09.2022 r. aktywnych jest 37 osób, w tym 33 kobiety. 

Ponadto, zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom, do Powiatowego 

Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli wpłynęło w okresie 23.08.2022 r. – 22.09.2022r. 19 

powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy obywatelowi Ukrainy. Na dzień 22.09.2022 

r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 13 ofert pracy (34 wolne miejsca pracy),  



na które może być skierowany obywatel Ukrainy. Stanowiska: dekarz, kierowca do 3,5 tony, 

kierowca kat. D, operator maszyn drogowych, pomoc stolarza, pomoc stolarza- lakiernik, 

pomoc dekarza, pracownik fizyczny, robotnik drogowy, szwaczka. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli nadal zwraca się z prośbą o zgłaszanie się 

pracodawców z terenu zduńskowolskiego, którzy byliby zainteresowani zatrudnianiem 

uchodźców z Ukrainy, wśród których przeważają kobiety.  

UDZIAŁ W UROCZYSTOŚCIACH, WYDARZENIACH, ORGANIZACJA IMPREZ 

01.09.2022 r. 

 

83. rocznica wybuchu II wojny światowej 

Podczas uroczystego apelu na Placu Wolności w Zduńskiej Woli upamiętniliśmy ofiary 

II wojny światowej. Władze Powiatu Zduńskowolskiego, Miasta Zduńska Wola                                             

i Przedstawiciele służb mundurowych, instytucji oraz organizacji oddali hołd, złożyli wiązanki 

kwiatów i zapalili znicze pamięci przy tablicy poświęconej zamordowanym przez Niemców 

zduńskowolanom. 

 

03.09.2022 r. 

 

Narodowe Czytanie 2022 

Starosta Zduńskowolski Hanna Iwaniuk wzięła udział w jedenastej edycji Narodowego 

Czytania. Tegoroczną lekturą były „Ballady i romanse” Adama Mickiewicza – przełomowy 

zbiór poezji, który zapoczątkował w Polsce romantyzm. Wydarzenie przygotowane zostało 

przez Miejską Bibliotekę Publiczną im. Jerzego Szaniawskiego, Dom Kultury „Lokator” oraz 

Teatr „Fundamentum” i „Face To Face”. Impreza odbyła się na Skwerze im. Pawła 

Królikowskiego. 

 

06.09. 2022 r. 

 

Oficjalne otwarcie sali fitness i sporów walki 

 

Władze Powiatu Zduńskowolskiego dokonały otwarcia sali fitness i sportów walki w I 

Liceum Ogólnokształcącym w Zduńskiej Woli. Sala ma wymiary 10x12 m. Znajdują się w niej 

m.in. worki wiszące, gruszki bokserskie, piłki gimnastyczne, ketle, hantle, tarcze treningowe 

oraz stepy do ćwiczeń fitness. Z sali korzystają przede wszystkim uczniowie, którzy podczas 

lekcji wychowania fizycznego próbują swoich sił w dyscyplinach, jakich na co dzień nie mogli 

trenować w szkole.  

 

07.09.2022 r. 

 

Rozpoczęto kolejną akcję zbierania nakrętek 

 

Przed budynkami Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli przy ul. Złotnickiego 25 i 

ul. Getta Żydowskiego 4a oraz przed budynkiem Zespołu Szkół Elektronicznych im. Stanisława 

Staszica w Zduńskiej Woli przy ul. Łaskiej 61 znajdują się charakterystyczne pojemniki w 

kształcie serca. Zachęcamy, by wrzucać do nich wszelkie plastikowe nakrętki, bez względu na 

kształt, wielkość czy kolor. To jeden ze sposobów zebrania części kwoty na długą i kosztowną 

rehabilitację oraz leczenie siedmioletniego Juliana Smażek ze Zduńskiej Woli.  Akcja potrwa 

trzy miesiące. Mamy nadzieję, że kolejny raz zaangażują się w nią nie tylko mieszkańcy, ale i 

różne instytucje – szkoły, urzędy, firmy. 

 

11.09.2022 r. 



 

Dożynki Powiatowo-Gminno-Parafialne w Zapolicach 

Powiat Zduńskowolski był w tym roku współgospodarzem Dożynek Powiatowo-

Gminno-Parafialnych, które miały miejsce 11 września w Zapolicach. Dożynki Powiatowo-

Gminno-Parafialne to święto połączone z obrzędami dziękczynnymi za ukończenie żniw i prac 

polowych. Mocno osadziło się w polskiej tradycji jako forma wyrażania wdzięczności Bogu i 

ludziom oraz radosne zwieńczenie całorocznego wysiłku. Dożynki rozpoczęliśmy Uroczystą 

Mszą Świętą Dziękczynną w Kościele Parafialnym pw. św. Urszuli w Strońsku, po której 

nastąpił przemarsz Korowodu Dożynkowego na teren Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w 

Zapolicach. W programie części obrzędowej i biesiadnej znalazły się m.in. prezentacje 

wieńców, degustacja potraw przygotowanych przez koła gospodyń wiejskich, występy 

artystyczne dzieci i młodzieży, Zespołu Pieśni i Tańca „Zduńskowolanie”, zespołu ludowego 

„Strońska Czar”, kapeli podwórkowej „Sędziej”, a także zabawa taneczna oraz atrakcje dla 

dzieci. 

16.09.2022 r. 

 

VI Regionalne Forum Gospodarcze w Powiecie Zduńskowolskim 

 

Tegoroczna edycja poświęcona była odnawialnym źródłom energii – ich zastosowaniu 

i wykorzystaniu. Forum, skierowane do przedsiębiorców, przedstawicieli polityki, biznesu, 

samorządowców, instytucji oraz osób indywidualnych, pozwoliło na wymianę poglądów i 

doświadczeń w zakresie możliwości, rozwiązań, bezpieczeństwa i finansowania inwestycji w 

odnawialne źródła energii. Sesje panelowe, związane bezpośrednio z kwestiami ochrony 

środowiska, energii konwencjonalnej i niekonwencjonalnej, a także ze społeczną 

odpowiedzialnością biznesu, zostały starannie zaplanowane dla odbiorców zainteresowanych 

konkretnymi tematami. Podczas Forum gościliśmy wielu prelegentów. Przeglądu OZE oraz 

możliwości ich wykorzystania w gospodarstwach rolnych i przydomowych dokonał dr inż. 

Adam Luberański, profesor Uniwersytetu Przyrodniczego we Wrocławiu. Aspekty 

wykorzystania energetycznego biomasy w kotłach starej i nowej generacji przedstawił dr hab. 

inż. Przemysław Bukowski, profesor Uniwersytetu Przyrodniczego we Wrocławiu. Naukowcy 

wspólnie omówili temat o wytwarzaniu i zasobach biomasy jako biopaliwa. Ponadto swoją 

wiedzą podzielili się partnerzy marki Pompa z Fotowoltaiką: Pur-Home, Premium Energia; 

ekspert w pozyskiwaniu dotacji – przedstawiciel BNP Paribas oraz reprezentanci gmin Zduńska 

Wola i Zapolice. Poznaliśmy przykłady dobrej praktyki, jak też możliwości finansowania OZE 

dla odbiorców indywidualnych, firm i rolnictwa. Dowiedzieliśmy się m.in. o sposobach 

uzyskania niższego parametru cieplnego budynku, poziomie cen rynkowych energii na 

przestrzeni dwóch ostatnich lat, w tym ich bezpośrednim wpływie na budżet gmin, powiatów i 

prywatnych firm oraz o budowie instalacji odnawialnych energii na terenie gmin Zduńska Wola 

i Zapolice. VI Regionalne Forum Gospodarcze zakończyły wizyty studyjne w lokalnych 

przedsiębiorstwach. W tym roku odwiedziliśmy Silver Stal Systemy Ogrodzeniowe, Kultowy 

Browar Staropolski Sp. z o.o i Mabudo Centrum Materiałów Budowlanych. 

 

17.09.2022 r. 

 

Światowy Dzień Sybiraka 

 

Podczas uroczystego apelu na Cmentarzu Miejskim w Zduńskiej Woli upamiętniliśmy 

ofiary Sybiru i agresji sowieckiej na Polskę. Władze Powiatu Zduńskowolskiego, Miasta 

Zduńska Wola i Przedstawiciele służb mundurowych, instytucji oraz organizacji oddali hołd, 

złożyli wiązanki kwiatów i zapalili znicze pamięci przy tablicy poświęconej deportowanym z 

Ojczyzny w 1940 roku. 

 



27.09.2022 r. 

 

Dzień Osób z Niepełnosprawnością 

 

Głównym celem wydarzenia, którego tegoroczne hasło brzmiało „Praca i pasja” była 

aktywizacja społeczna i zawodowa osób z niepełnosprawnościami. Uczestnicy mogli m.in. 

skorzystać z porad ekspertów (Zakładu Ubezpieczeń Społecznych, Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Centrum Opieki 

Socjalnej w Zduńskiej Woli, Łódzkiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu 

Zdrowia w Łodzi, Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – Oddział 

Łódzki, Urzędu Skarbowego w Zduńskiej Woli, Polskiego Związku Sportu Niepełnosprawnych 

„Start”, Fundacji Aktywnej Rehabilitacji „FAR”, Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu „Tkalnia”, Stowarzyszenia „Amazonka”, Stowarzyszenia „Teraz Ja”, 

Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków Oddziału Miejsko-Powiatowego w Zduńskiej Woli, 

SPZPOZ w Zduńskiej Woli – pomiar ciśnienia oraz badania poziomu cukru), uzyskać 

informacje na temat wsparcia dla osób z niepełnosprawnościami czy zintegrować się z 

biorącymi udział.  

 

Inwestycje i zamówienia publiczne 

 

1. W dniu 06.09.2022 r. odbył się częściowy odbiór robót zadania „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa – 

etap III o długości 1 610 m”. Wartość robót objętych odbiorem częściowym 

wyniosła 231 942,83 zł. Inwestycję realizuje firma Colas Polska Sp. z o.o. z 

siedzibą Polędzie.  

2. W dniu 21.09.2022 r. Zarząd Powiatu, odpowiadając na ogłoszenie Zarządu 

Województwa Łódzkiego, wystąpił o dodatkowe środki z budżetu województwa 

pochodzące z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych na zadanie pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice 

– Lichawa – etap III o długości 1 610 m”. 

3. Zakończyła się procedura odbiorowa kolejnej inwestycji współfinansowanej 

środkami Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w zakresie poprawy 

bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych 

pn. Przebudowa przejść dla pieszych w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej 

nr 4920E, ul. Kilińskiego z drogą gminną nr 119352E, ul. Żeromskiego i ul. 

Srebrną w Zduńskiej Woli". Zadanie zostało dofinansowane z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. Wartość dofinansowania wyniosła 200 000,00 zł przy 

całkowitej wartości zadania wynoszącej 296 415,81 zł.  

wykonawcą robót była firma PPHU DROCHOD ze Zduńskiej Woli. Realizacja 

zadania objęła m.in.: przebudowę 4 przejść, wyniesienie tarczy skrzyżowania, 

przebudowę ciągu pieszego z zastosowaniem fakturowych oznaczeń 

nawierzchni, dedykowane oświetlenie - 8 sztuk. 

4. W dniu 12.09.2022 złożono wniosek o dofinansowanie zadania   pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 3715E na odcinku Szadek – Pusinowice – 

Borki Prusinowskie – etap I” w naborze o przyznanie pomocy na operacje typu 

„Budowa lub modernizacja dróg lokalnych”, o którym mowa w rozporządzeniu 

Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 4 września 2015 r. w sprawie 

szczególnych warunków i trybu przyznawania oraz wypłaty pomocy finansowej 

na operacje typu „Budowa lub modernizacja dróg lokalnych” w ramach 

poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszeniem lub 

rozbudową wszystkich rodzajów małej architektury, w tym inwestycji w energię 

odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020”. Wnioskowana kwota dofinansowania 3  359 672 

zł; szacowana wartość inwestycji 5  206 961,52 zł. 



5. W ramach naboru do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Powiat 

Zduńskowolski złożył 2 wnioski o dofinansowanie: „Rozbudowa ciągu dróg 

powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. 

Spółdzielcza w Zduńskiej Woli: odcinek  Jodłowa - Staszica kwota 

dofinansowania na poziomie maksymalnie 80% wartości inwestycji; szacowana 

wartość inwestycji 10 113 052 zł. oraz „Remont drogi powiatowej nr 4904E na 

odcinku od skrzyżowania Korczew – Wólka Wojsławska do skrzyżowania z 

drogą powiatową nr 4907E w miejscowości Suchoczasy” ; kwota 

dofinansowania na poziomie maksymalnie 80% wartości inwestycji; szacowana 

wartość inwestycji 2 800 000,00 zł. 

6. W dniu 09.09.2022 r. odbył się częściowy odbiór robót w zakresie etapu I 

zadania „Rozbudowa Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J.Sylli w Zduńskiej 

Woli o budynek sali gimnastycznej z zapleczem i dwiema salami 

dydaktycznymi”. Wartość robót objętych odbiorem częściowym stanowiła 15 % 

wartości całego wynagrodzenia brutto tj. 1  439 764,20 zł. Inwestycję realizuje 

firma AMB Budownictwo Krzysztof Prokop z siedzibą w Koziej Wsi.  

7. W dniu 14.09.2022r. zostało ogłoszone postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego pn.: „Rozbudowa ciągu dróg powiatowych ul. Staszica – ul. 

Spółdzielcza w Zduńskiej Woli". Termin składania ofert został wyznaczony na 

dzień 04.10.2022r. Postępowanie jest prowadzone w trybie podstawowym 

zgodnie z art. 275  pkt 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. – Prawo zamówień 

publicznych (Dz. U. poz. 2022 oraz z 1710 r. ze zm.) 

Punkt 23 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Krzysztof Nowak w nawiązaniu do informacji międzysesyjnej, gdzie jest podana 

informacja o odbiorze częściowym drogi Choszczewo – Krokocice – Lichawa -czego to  

dotyczyło. Jednocześnie była informacja o wystąpieniu o dodatkowe środki Szadek- 

Prusinowice -Borki Prusinowskie – czy jest to zdublowanie czy nie.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że jeżeli chodzi o  inwestycje Krokocice – 

Lichwa to zadanie przewidywało tzw. częściową płatność do 50 %. Wykonawca nie przerobił 

takiej wartości. Część, którą przerobił to na podstawie poświadczenia przez nadzór w tej 

części rozliczyliśmy. Umowa przewidywała taką częściową płatność. Stosujemy te procedury 

często. To obniża koszty.  Przedmiotem rozliczenia było zdjęcie dotychczasowej nawierzchni, 

rozebranie chodników, krawężników, rozpoczęcie komasowania poboczy.  Proces 

inwestycyjny biegnie, musi ulec wydłużeniu do połowy miesiąca października. Szczególnie 

na budowie, gdzie dokumentacja była opracowana w 2016 r. więc dość dawno w stosunku do 

realizacji, gdzie mają miejsce sytuacje, których nie można przewidzieć. Były takie sytuacje 

np. elementy dotyczące wjazdów, furtek – zgłaszane przez mieszkańców.  Po rzeczywistym 

wyznaczeniu w terenie okazało się, że pas drogi nie zawsze daje takie rozwiązanie jakie było 

możliwe w projekcie. Tym bardziej, że projekt był na mapie do tzw. celów opiniodawczych. 

Odnośnie drogi Prusinowice -Borki Prusinowskie wartość tego zadania z uwagi na 

gigantyczne wzrosty cen na rynku budowlanym to kwota 2 milinów złotych nie będzie w 

stanie pokryć wartości tego zadania. Upewnił nas w tym również wykonawca programu 

funkcjonalno -użytkowego.  Inwestycja ma być w trybie zaprojektuj- wybuduj. Wymagana 

wartość to co najmniej 5 milionów złotych, wobec powyższego Zarząd Powiatu zdecydował 

się złożyć aplikację na ogłoszony konkurs programu odnowy obszarów wiejskich. Taki 

wniosek został złożony. Realna szansa na realizację tego zadania jest możliwa po otrzymaniu 

tego dofinansowania.  

 



Radny Zbigniew Piotrowski nawiązał do wypowiedzi dotyczącej sygnalizacji dźwiękowej, 

zaproponował by dobrze przygotować się do realizacji tej inwestycji, tak by faktycznie 

spełniała ona swoją rolę.  

Radny Stanisław Szuster zawnioskował o wyczyszczenie studzienek wód opadowych na ul. 

Widawskiej. Chodzi również o chodnik przy przedszkolu, wiosną firma energetyczna 

wykonywała prace, chodnik zapadł się. Firma powinna naprawić istniejący stan. 

Skrzyżowanie ulicy Senatorskiej i Widawskiej – namalowanie linii ciągłej w celu polepszenia 

bezpieczeństwa. Samochody zatrzymują się niemal na samym skrzyżowaniu. 

  

Punkt 24 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Piotr Warchlewski zawnioskował o założenie lustra na wysokości Arsenu, by widać co 

dzieje się na ulicy.  Lustro na ul. Krótkiej i Wiejskiej. Wysoki płot zasłania widoczność. 

Lustro na wysokości stacji paliw na ul. Szadkowskiej. Zadbać o drożność przepustów przy 

rondzie przy Bricomarche.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik co do ulicy Kilińskiego jest inny pomysł a mianowicie 

połączenie ciągów rowerowych pomiędzy ulicą Łaską a ulicą Kilińskiego. Byłby 

wyodrębniony pas dla rowerów a więc nie byłoby możliwości tam parkowania na odcinku 

między ul. Łaską a Żeromskiego.  Koncepcja jest w opracowaniu. Co do pozostałych 

zarządca ruchu przyjrzy się sprawie i podejmie ewentualne działania.  

 

 

Punkt 25 

Sprawy różne. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik co do parkingów na ul. Kilińskiego poinformował, że trwają 

analizy związane z parkowaniem. Na wspomnianym odcinku jest pomysł na rozmalowanie 

pasów i uporządkowanie parkowania na tym odcinku. Koncepcja jest opracowana, trwają 

uzgodnienia z policją.    

Punkt 26 

Zakończenie LI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Posiedzenie zakończył przewodniczący rady Piotr Warchlewski.  

                                                                                                                 Przewodniczący 

                                                                                                Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

                                                                                             Piotr Warchlewski  


